
Boligudvalget

Til: Social- og boligministeren

Dato: 28. september 2023

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BOU alm. del

Spørgsmål 122
Vil ministeren redegøre for, hvordan regeringen vil fremme brugen af nyproducerede 
byggematerialer, som kan genbruges og genanvendes? Vil ministeren desuden redegøre 
for, om regeringen anerkender, at der i den nuværende lovgivning er en udfordring med, 
at CO2-beregningerne på de enkelte byggematerialer ikke tager højde for, om et givent 
byggemateriale kan genbruges, hvilket må antages at skade den langsigtede bæredygtig-
hed i byggebranchen? Vil ministeren redegøre for, om der findes løsninger i udlandet, 
som regeringen kan lade sig inspirere af for at fremme brugen af materialer, der kan 
genbruges, i nybyggerier?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Kristian Bøgsted (DD).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på kristian.boegsted@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Henrik Møller
formand
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